
KRAJSKÝ SNĚM 18. 1. 2020 – KANDIDÁT 

Jméno a příjmení, přezdívka: 
Martin Vaníček - Maňas 

Funkce, na kterou kandiduji: 
Delegát Valného sněmu  

Čeho chceš v dané funkci dosáhnout a proč? 
Chtěl bych zastupovat názor a připomínky středisek a okresů z našeho stř. kraje  

Chceš v dané funkci něco aktivně dělat? Jaká bude tvá vlastní/tebou 

iniciovaná aktivita? 
Chtěl bych být zvolený na ústřední sněm z důvodu, že se bude projednávat nová idea u vlčat a 

světlušek (slib, zákon, a denní příkaz), který by se měl měnit a chtěl bych být u toho to tématu, které 

je mi dost blízké, se věnuji této věkové kategorii, jak v oddíle kde vedu vlčata, taky zároveň jsem 

členem  odboru Vlčat a Světlušek a jsem i absolventem Lesní školy Vlčat a Světlušek. Rád bych 

zároveň obhajoval názor k idee vlčat a světlušek, který zazní na krajském sněmu 

 

Jakou máš představu o časové náročnosti dané funkce? Jsi ochotný 

tomu tuto dobu poskytnout? 
Časovou náročnost je že tomu obětuji svůj volný víkend, plus přípravu na sněm z diskuzích  

sněmu stř. krajským. 

 

Jaké jsou Tvé skautské úspěchy? 
Jsem absolventem těchto kurzů   

Čekatelský kurz Scout-Tex 2008 
Vůdcovský kurz Pavučina 2009 
Lesní kurz DRAGEL - Kapka - Zkouška vodáckého minima  2011
Lanač NL a VL 2011 
Hopík 2011 2011 
Lesní škola Vlčat a Světlušek 2013 
 

zástupce vedoucího střediska středisko Svornost Bělá pod Bezdězem 2013do současnosti 
volený člen ORJ okres Mladá Boleslav 2016do současnosti     
vedoucí oddílu 2. oddíl vlčat 2014do současnosti
 

 



Jsem člen Odboru Vlčat a Světlušek od roku 2017  kde momentálně  mám na starost  Vlčky a Světlíka 

komunikaci se skupinu co děla revizi.  Zároveň pracuje OVaS na revizi stezek pro vlčata a světlušky a 

žabiček (vodní vlčata a světlušky). A zabývá se naše skupina i novou ideou vlčat a světlušek. 

Vedu oddíl vlčat, kde mám letos už 24 vlčat, na schůzky každý týden dojíždím z Prahy do Bělé pod 

Bezdězem, abych je mohl vést. 

Dále pomáhám od roku 2013 na ČK Arbor Vitae kde zajištuji stravování, na Gemini, také pomáhám od 

roku 2012 v kuchyni. 

Dále jsem pomáhal se zajištováni stravovaní okresních jambory Prahy 6, 4 ročníky kde bylo cca účastku 

290osob (které je zároveň závody bud skaut a skautek / vlčat a světlušek) a i na jiných kurzech  

 

Čím se v civilu zabýváš? Je něco, čím se chceš pochlubit? 
Jsem Hospodář Hotelu 5* v Praze kapacita 495 pokojů  

Jaké jsou Tvé názory na témata předsněmovní diskuse? 
(tato otázka je určena zejména pro delegáty Valného sněmu) 
 

Můj názor na novou ideu vlčat a světlušek Já bych chtěl, aby byla ve slibu vlčat  zachován symbolicky 

rámec knihy džungli  jeho současní znění. Zákon vlčat a světlušek muže se být pozměněn ale 

k vhodnosti věku dětí a zároveň aby nevykrádal skautský zákon. 

Souhlasím aby byl zaveden  Kodex jednání pro dospělé. 

Skauting za 10 let    je potřeba získávat nové vedoucí, možnost ulehčit dostupnost vzdělávaní pro  

nové vedoucí, kteří neprošli skautingem a jsou dospělé  a mají svoje rodiny a nemají moc času. Svůj 

čas zvládají věnovat jak pro svoji rodinu a oddíl, pak je pro ně časově náročné vzdělávaní, aby je to 

neodrazovalo. Kde pomáhají s vedením oddílu, aby pro tyto lidi co mají chuť něco dělat  pro oddíl 

bylo zdělávání ulehčeno přijatelně.  

Zároveň je potřeba aby junák získával nové pozemky k táboření do budoucna a dále v tomto 

pokračoval.  

Je potřeba, aby se vracelo nějaký procento skautů a skautek do oddílu, který odejdou za studiem do 

větších měst, aby zůstávali v kontaktu se svým oddílem a vraceli se po dostudovaní zpět se aktivně 

zapojovat.   

 

  


